
Zápis z jednání zastupitelstva obce Dřevěnice, 
konaného dne 13.11.2024  v zasedací místnosti obecního 

úřadu Dřevěnice 
 
Přítomní členové zastupitelstva:  
Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová, Mgr. 
Dušan Vrabec 
Omluvení členové zastupitelstva: Jaromír Militký 
Hosté: 
 
Program jednání: 
 

1. Úkoly z minulého jednání zastupitelstva 
2. Projednání koupě pozemků 
3. Projednání návrhu rozpočtu obce na rok 2025 
4. Informace dopravní automobil SDH 
5. Plánované společenské akce 
6. Různé  

Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje program jednání 
 

        Hlasování: 
Pro:   6  Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka Stránská, Štěpán Sutner, Bc. 
Barbora Veberová, Mgr. Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
Usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje program jednání 

 
 

1. ÚKOLY Z MINULÉHO JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA 
 
 • Odkalovák -  Místostarosta projednal s majitelkami pozemku p.č. KN 675, k.ú. Tužín možnost 
prodeje pozemku dle LV č.27. Starostka zadala Ing. Zemanovi zpracování Posudku o stanovení 
ceny obvyklé v místě a čase. Cena byla stanovena ve výši 15.500,- /1273 m2. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje koupi 
pozemku p.č. KN 675 k.ú.Tužín o výměře 1273 m2 od N. Jonákové a 
P.Ljubojevič za cenu 15.500,-Kč 
 
Hlasování:  Pro: 6 Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka 

Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová, Mgr. 
Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
 

Usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje koupi pozemku p.č. 
KN 675 k.ú.Tužín o výměře 1273 m2 od N. Jonákové a P.Ljubojevič za 
cenu 15.500,-Kč 



 
•  Přípojky ke skladu  K budoucímu skladu komunální techniky byly vybudovány přípojky 
vodovodu a kanalizace. 
  
• Chodník Větrov: Ing. Hrdonka odevzdal projektovou dokumentaci na projekt „Chodník 
Větrov“. Bylo požádáno i o vydání stavebního povolení. Na začátku ledna bude možné 
žádat o dotace z POV.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje podání 
žádosti o dotaci z POV KHK na výstavbu chodníku Na Větrově.  
 
Hlasování:  Pro: 6 Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka 

Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová, Mgr. 
Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
 

Usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje podání žádosti o 
dotaci z POV KHK na výstavbu chodníku Na Větrově. 

 
• Odhlučnění tělocvičny – Projednána brigáda, při které se nainstalují melaminové 
panely. Proběhne na začátku roku 2025v souběhu budou vymalovány stěny tělocvičny 
(strop již vymalován) a upraveny mříže na oknech.   
 
• Studie proveditelnosti odkanalizování horní řady chalup  – zadáno, zhotoví Ing. Ostrčil 
v první polovině roku 2025. 
 
• Povodňová prohlídka – Místostarosta provedl povodňovou prohlídku, ze které 
vyhotovil zápis. Upozornil rybáře na potřebu odstranit jeden kmen pod hrází rybníka.   
 
 

2. PROJEDNÁNÍ KOUPĚ POZEMKŮ 
 
• F. Hůlka daruje obci pozemek parc.č. KN 40/3 k.ú. Dřevěnice o výměře 9 m2. Starostka 
již požádala o souhlas s dělelním pozemku na základě plné moci F. Hůlky 
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje darovací 
smlouvu, na základě které obec získá od F. Hůlky pozemek parc.č. KN 
40/3 k.ú. Dřevěnice o výměře 9 m2. 
 
Hlasování:  Pro: 6 Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka 

Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová, Mgr. 
Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
 

Usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje darovací smlouvu, 
na základě které obec získá od F. Hůlky pozemek parc.č. KN 40/3 k.ú. 
Dřevěnice o výměře 9 m2. 
 



• Ing. Korelová připravila GP k pozemkům na koupi od pí. Novákové a pí. Roudné. Obec 
má koupit pozemek p.č. KN 1223/2 k.ú. Dřevěnice o výměře 30m2 a  pozemek p.č. KN 
1202/2 k.ú. Dřevěnice o výměře 61 m2.  Je třeba ještě zajistit plnou moc od majitelek a 
požádat o dělení pozemků 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje koupit 
pozemků p.č. KN 1223/2 k.ú. Dřevěnice o výměře 30m2 a p.č. KN 
1202/2 k.ú. Dřevěnice o výměře 61 m2 za celkovou cenu 13.650,- Kč 
 
Hlasování:  Pro: 6 Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka 

Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová, Mgr. 
Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
 

Usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje koupit pozemků 
p.č. KN 1223/2 k.ú. Dřevěnice o výměře 30m2 a p.č. KN 1202/2 k.ú. 
Dřevěnice o výměře 61 m2 za celkovou cenu 13.650,- Kč 
 
 

3. PROJEDNÁNÍ NÁVRHU ROZPOČTU OBCE DŘEVĚNICE NA ROK 2025 
 
• Zastupitelstvo obce Dřevěnice projednalo návrh rozpočtu obce Dřevěnice na rok 2025 

Návrh usnesení:  :  Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje návrh rozpočtu 
obce Dřevěnice na rok 2025 jako schodkový ve výši příjmů 9 427 800,-Kč  a 
výdajů 12 330 000,- Kč , financování vlastní zdroje z B.Ú. 2 902 200,- Kč. Jako 
závazné ukazatele rozpočtu zastupitelstvo stanoví dodržení objemu 
jednotlivých tříd rozpočtu. 
 

Hlasování:  Pro: 6  Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka 
Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová,          
Mgr. Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
 

Usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje návrh rozpočtu obce 
Dřevěnice na rok 2025 jako schodkový ve výši příjmů 9 427 800,-Kč  a výdajů 
12 330 000,- Kč , financování vlastní zdroje z B.Ú. 2 902 200,- Kč. Jako závazné 
ukazatele rozpočtu zastupitelstvo stanoví dodržení objemu jednotlivých tříd 
rozpočtu 

 
4. INFORMACE DOPRAVNÍ AUTOMOBIL SDH 

 
 Požádáno IROP o posunutí termínu koupě Dodávky pro SDH Dřevěnice. Čekáme na 

vydání Rozhodnutí GŘ HZS o poskytnutí dotace. Technické podmínky GŘ HZS již 
schválilo. Výběrové řízení na dodávku nelze vypsat před vydáním Rozhodnutí. 
 

5. PLÁNOVANÉ SPOLEČENSKÉ AKCE 
 

- Přípravy akcí probíhají dle dohodnutého na minulém zasedání 



• Posezení se seniory – 15.11.2024 od 17:00 hodin v hospůdce U Militkých.  
• Divadlo s Mikulášskou nadílkou – 24.11.2024 – Divadlo Palace – Rarášci a vesmír – 
odjezd 11:00. Obec získala dotaci od MAS Brána do Českého ráje ve výši 15.000,- 
• Rozsvícení stromečku  – 1.12.2024 od 17:00. Obec bude propagovat MAS Brána do 
Českého ráje za úplatu 5.000,- 
• Mikuláš  – 5.12.2024 od 17:00. – zajistí J. Barochovský 
• Česko zpívá koledy – 11.12.2024 od 18:00 u Militkých. Zpívání bude předcházet dílna 
pro děti od 17:00 

 
6. RŮZNÉ 

 
• Rozpočtové opatření č. 2/2024 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí Rozpočtové 
opatření č.2/2024 
 
• Sklad komunální techniky – Ing. Ostrčil odevzdal koncept projektu skladu komunální 
techniky. Je třeba vyřešit topení. Zastupitelstvo projednalo možnosti a starostka osloví Ing 
Ostrčila s žádostí o prověření možnosti umístit do sociálního zázemí infra zářiče a možnost 
vybudovat komín na napojení kamen na pevná paliva pro případnou potřebu vytápět 
zbylý prostor. 
 
• Digitální úřední deska – Obec obdržela opětovně nabídku na pořízení digitální úřední 
desky. Zastupitelstvo projednalo všechny možnosti a vzhledem k narůstajícímu množství 
a obsahu dokumentů, které je třeba vyvěsit se přiklání k pořízení elektronické úřední 
desky. 
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje pořízení Digitální úřední 
desky za částku 117.000,- Kč bez DPH a její instalaci za 9.900,- Kč bez DPH a 
pověřuje starostku objednávkou a součinností vedoucí k její plné funkčnosti. 
 

Hlasování:  Pro: 6  Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka 
Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová,  Mgr. 
Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
 

Usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje pořízení Digitální úřední desky za 
částku 117.000,- Kč bez DPH a její instalaci za 9.900,- Kč bez DPH a pověřuje 
starostku objednávkou a součinností vedoucí k její plné funkčnosti. 
 

• Žádost o finanční příspěvek Kapička – Rodinné centrum Kapička, z.s. v Jičíně požádalo o 
finanční příspěvek na činnost na rok 2024. Centrum navštěvují 4 rodiny z obce.   

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního 
příspěvku na činnost Rodinného centra Kapička, z.s. v Jičíně pro rok 2024 
 

Hlasování:  Pro: 0 
Proti: 6  Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka 
Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová,  Mgr. 
Dušan Vrabec 
Zdrželi se: 0 



 
Usnesení: Zastupitelstvo obce zamítá poskytnutí finančního příspěvku na 
činnost Rodinného centra Kapička, z.s. v Jičíně pro rok 2024 
 

• Umístění druhých vrat ke kontejnerům – Místostarosta upozornil na množství cizích 
osob, které umisťují odpad do kontejnerů u garáží – zajíždí vozidly až před kontejnery, kde 
vykládají velké množství odpadu. Navrhuje zřídit u kontejnerů ještě jednu bránu, která 
bude zamčena a přístup budou mít pouze obyvatelé obce. Zastupitelstvo projednalo tuto 
možnost a prozatím bude umístěna do vjezdu ke kontejnerům sklopná závora, kterou 
obec v současné době vlastní a není využita. Starostka zajistí instalaci.  
 
• Dotace dodávka SDH  –Obci Dřevěnice byla schválena žádost i o druhou dotaci na 
pořízení dodávky pro SDH. Na nákup získáme tedy 760 tis. Kč z MMR – IROP a 600 tis. Kč 
od MV – GŘ HZS. Celkové dotace budou činit 1.360.000,- Kč. Starostka zajistí potřebné 
administrativní kroky.    
 
• Pěna nádrž – Místostarosta upozornil na pěnu, která se objevila na požární nádrži. Zjistí 
možnou příčinu. 

 
 

 
 
Zapsal: Radka Stránská          Ověřil: Ing. Petr Jiránek  
  

Ing. Josef Barochovský 
 
 
 
 
 

Bc. Barbora Veberová                   Mgr. Dušan Vrabec 
     starostka obce           místostarosta 


